
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 12-06-24 

Deltagere: Anne Thidemann, Carina Faaborg, Lærke Christensen, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, 
Per Lund (idrætsforeningen), Elevrepræsentant Jules Andersen, Anna Crawford, Kirsten Aa (skolefrivillig) og 
Lise Juul Agerholm Dan Andersen, 

Referent: Lise Juul Agerholm 

Skolebestyrelsesmøde mandag d. 12.06.2024, kl. 18.00 – 21.00 
 

1. Nyt fra formanden 
Carina holder brandtale 

 
2. Nyt fra ledelsen 

 
Et nyt skoleår planlægges og fra et ledelsesperspektiv ser vi frem til følgende 
 
Fastholdelse af en mobilpolitik og præsentation af en ny IT-strategi.  
 
Børnenes skoledag skal forkortes. Al understøttende undervisning konverteres til to-lærer timer/to-
voksen timer. I skemaerne vil lærerne i højere grad være to-voksen i dansk eller matematik på 
tværs af årgangen. Der er fokus på faget.  
 
Kommende skemaer skal understøtte samarbejdet mellem dansk- og matematiklærer på årgangen. 
Forældrene skal informeres omkring ovenstående tiltag. 
 

 
Til information: 
Der har igen i år været afholdt Rynkebyløbet, hvor skolen har samlet over 100.00 kr. ind til 
lungesyge børn. 
 
90 nye 0. klasses børn og forældre har været til før-skoledag.  
 

3. Nyt fra elevrådet  
Ingen repræsentanter til stede 
 

4. Nyt fra medarbejderne 
Medarbejderne er spændte på de nye skemaer, hvor der bliver lagt op til samarbejde på tværs af 
årgangen. 
 

5. Nyt fra foreninger/skolefrivillige 
De skolefrivillige skal mødes og fordele skolefrivillige på kommende 0. klasser. 
 
Per bliver repræsentant for idrætsforeningen et år mere.  
Der bliver udarbejdet en koordineringsgruppe, der skal samarbejde med skolen. 
 
 



 
 

6. Valg til skolebestyrelsen 
Det endelige resultat meldes ud mandag morgen 

 
7. Referat af bestyrelsesmødet godkendes. 

 

 

 


